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Betreft: verslavingsproblematiek jongeren in Kampen 

 

Geachte directie, 

Onlangs hebben wij – leden van de Socialistische Partij (SP) in Kampen – ons laten bijscholen op 
het gebied van verslaving(szorg). Daar zijn we tot het inzicht gebracht dat ook in Kampen helaas 
sprake lijkt van behoorlijke verslavingsproblematiek, ook onder jongeren. Naast 
beeldschermgebruik, gamen en online gokken, lijkt ook het drinken, roken, vapen en 
drugsgebruik onder jongeren zorgelijk toe te nemen. Het instituut Trimbos heeft in 2021 
grootschalig onderzoek uitgevoerd onder scholieren. Daaruit bleek, dat de jarenlange daling van 
gebruik onder scholieren stagneerde. Het is niet ondenkbaar dat na deze trendbreuk, gebruik 
van middelen onder jongeren weer toeneemt.  

(Bron: https://www.trimbos.nl/kennis/cijfers/alcohol-drugs-roken-scholieren/) 

Tot nu toe is het beleid vanuit overheid en gemeente veelal gericht op het beteugelen van de 
gevolgen, door middel van handhaving op verspreiding, misbruik en overlast. In Kampen lijkt dat 
niet anders. Uiteraard zijn wij daar niet tegen, maar de echte oplossingen liggen in preventie en 
gerichte hulp aan hen die op enigerlei wijze verslaafd zijn geraakt.  

Om een beter beeld te krijgen van de werkelijke situatie onder jongeren in Kampen, komen wij 
ook graag in gesprek met scholen in Kampen. U kunt dan o.a. denken aan vragen als: 

• In hoeverre is drugsgebruik/verslaving bij leerlingen onderwerp van gesprek op uw 
school? 

• In hoeverre merkt u (toenemende) drugsgebruik onder uw leerlingen op? Hoe uit zich 
dat? 

• In hoeverre besteedt uw school aandacht aan preventie van drugsgebruik en/of andere 
verslaving? Hoe ziet dat er in praktijk uit? 

• In hoeverre besteedt uw school aandacht aan hulp voor leerlingen met 
verslavingsproblemen? Hoe krijgt dat vorm? 

• Is uw school bekend met het preventieprogramma Helder op School, of 
preventievoorlichting van Tactus of Brijder? Zo ja, hoe past uw school dit toe?  
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De gesprekken zijn voor ons bedoeld, om informatie te vergaren over de omvang van de 
problematiek, en welke mogelijkheden in praktijk al gebruikt worden om inzicht te krijgen en 
oplossingen te bieden. We zoeken ook naar mogelijkheden, om hierover op een verantwoorde 
manier met jongeren zelf in gesprek te komen. Misschien heeft u daarover goede ideeën? 

Op basis van onze bevindingen gaan we beoordelen of het zinvol is om met betrokkenen en 
belanghebbenden op gemeentelijk, provinciaal en wellicht zelfs landelijk niveau aandacht te 
vragen voor betere preventie en voorlichting, en betere verslavingszorg.  

Wij hopen dat u  met ons (vrijblijvend) een keer in gesprek wilt gaan. Liefst doen wij dat in een 
persoonlijk gesprek. Indien u daarvoor openstaat, dan verzoeken wij u dit kenbaar te maken via 
kampen@sp.nl, of door even te bellen met ondergetekende via 06 1091 2003.  

Alvast onze hartelijke dank, 

 

 

Gerco (G.J.W.) van Oene 

Voorzitter SP Kampen  
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